
Zápis 

z jednání kontrolního výboru ZMČ Brno – Líšeň ze dne 23.1.2014 

Přítomni: J.Drbal, P.Kolečkář, S.Tvarůžek, K.Horáková 

Omluveni: P.Štědronský, V.Válek 

Nepřítomen: J.Baláková 

Program: 1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

2) termíny jednání KV na 1.pololetí 2014 

3) stížnosti 2013, pravidla pro vyřizování stížností 

4) různé 

 

Jednání zahájil předseda KV a konstatoval, že KV je usnášeníschopný – členové odsouhlasili 
program a za ověřovatele schválili p ing.Stanislava Tvarůžka 

pro 4 proti 0 zdržel se 0 

 

ad 2) termíny jednání KV v 1.pololetí 2014 

- projednány vhodné termíny pro následující měsíce 1.pololetí tak, aby jednání proběhlo 
před plánovaným zasedáním ZMČ a zároveň vyhovoval všem přítomným 

- standardně je vždy možnost provést korekturu termínu dle aktuální situace tak, aby se 
jednání mohlo zúčastnit co nejvíce členů KV 

- 13.2.2014, 20.3.2014, 10.4.2014, 22.5.2014, 19.6.2014 

pro 4 proti 0 zdržel se 0 

 

ad 3)  Předseda KV jako zpravodaj tohoto bodu konstatoval, že standardně cestou sekretariátu 
starosty si vyžádal evidované stížnosti za r.2013 – paní asistentkou Horákovou bylo sděleno, 
že za r.2013 není evidována žádná stížnost. Na cílený dotaz, zda nemohou být ještě někde 
jinde stížnosti k řešení bylo sděleno, že možná některé stížnosti, které by se týkaly činnosti 
úředníků, by mohly být řešeny přímo cestou paní tajemnice ing.Sehnalovou, ale takové pak u 
ní nejsou evidovány. Bylo také konstatováno, že občas obdrží mailovou korespondenci, která 
by věcně mohla být případnou stížností, takový mail jmenovaná zašle příslušnému referentovi 
a pokud on ji nevyhodnotí jako stížnost, již dále ze své úrovně neřeší – takové maily, pokud 
obdrží, neeviduje a jen přepošle, jak zmíněno. 



- Diskutováno přítomnými s konsenzuálním závěrem – vyžádat od pí tajemnice cestou 
předsedy KV, zda v r.2013 byly z její úrovně řešeny nějaké stížnosti 

pro 4 proti 0 zdržel se 0 

Dále J.Drbal vyžádal Pravidla pro přijímání a vyřizování petic a stížností – daný materiál byl 
projednán – v rámci diskuze bylo konstatováno, že je zpracován věcně, přehledně 
srozumitelně, byl vydán již v r.2006 s jedním dodatkem  z r.2009.  

V návaznosti na projednání daného materiálu byl pověřen předseda KV, aby cestou paní 
tajemnice vyžádal informace o případných provedených kontrolách vyřizování stížností 
v tomto volebním období. 

pro 4 proti 0 zdržel se 0 

 

ad 4) nikdo z přítomných nevznesl žádný podnět 

 

zapsal:  J.Drbal  

ověřovatel: S.Tvarůžek 


